

1. Helwan Diesel Engines

Since 1960 Helwan Diesel Engine Company has been established as an industrial company for diesel engines in Egypt and Middle East. * The factory was built to produce Diesel engines for general applications , and has certificates (ISO 9001 Since 1994) and (ISO 14001 Since 2004). * Two families have ISO 9001 and they are : 1- Diesel engines family - Helwan (110 D) 2- Diesel engines family - Deutz (FL 511) ***** in brief : ***** has two integrated industrial plants : 1. HELWAN Plant : Producing family of Diesel engines (2 , 3 , 4 , 6) cylinder , vertical in-line , power (30 - 135 HP) under license A.V.L Austria and producing generating sets , compressed air sets , welding sets , pump sets and production of diesel engines spare parts . 2. SHOUBRA Plant : Producing small engines under license Deutz Germany First Family Type MAH one cylinder horizontal power 16 HP. Second Family Type FL511 one & two cylinder vertical (7.5 - 30 HP.) Bearing Shells & Bushes for gasoline & diesel engines of different types .



Helwan Dieselmotoren

Seit 1960 ist die Helwan Diesel Engine Company als Industrieunternehmen für Dieselmotoren in Ägypten und im Nahen Osten etabliert. * Das Werk wurde gebaut, um Dieselmotoren für allgemeine Anwendungen zu produzieren, und hat Zertifikate (ISO 9001 Seit 1994) und (ISO 14001 Seit 2004). * Zwei Familien haben ISO 9001 und sie sind: 1- Dieselmotoren Familie - Helwan (110 D) 2- Dieselmotoren Familie - Deutz (FL 511) ***** in Kürze : ***** hat zwei integrierte Industrieanlagen : 1. HELWAN Werk : Herstellung der Familie von Dieselmotoren (2 , 3 , 4 , 6) Zylinder , vertikale Inline, Leistung (30 - 135 PS) unter Lizenz A.V.L Österreich und Herstellung von Stromerzeugern, Druckluft-Sets , Schweißsätze , Pumpensätze und Produktion von Dieselmotoren Ersatzteile . 2. SHOUBRA Anlage : Herstellung von kleinen Motoren unter Lizenz Deutz Deutschland First Family Type MAH ein Zylinder horizontale Leistung 16 PS. Zweite Familie Typ FL511 Ein- und Zweizylinder vertikal (7,5 - 30 PS.) Lagerschalen & Buchsen für Benzin- und Dieselmotoren unterschiedlicher Bauart.